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SLOVENSKO: Hovorím o nástrojoch aké boli zvolené na prebudenie Slovákov a Slovenska. V
minulosti som povedal, že na chrbte Slovákov môžete aj drevo štiepiť a na to zareagujú spŕškami
nadávok, a ak sa občas zatne do živého, tak to vrchnosti zrátajú pri voľbách. Lenže zradcovská
liberál-fašistická čvarga v parlamente, vláde a prezidentskom paláci systematicky zatína do živého a
teraz udreli na obzvlášť citlivé miesta.

Ako to myslím?

Nuž celá covid-fraška a doterajšie vládnutie bolo tým príslovečným štiepaním dreva na chrbte
Slovákov. V historickom kontexte nič neobvyklé alebo nové: vrchnosť vyčíňa a my na nich nadávame
aj kvôli zrušeným 13. dôchodkom, vlakom zadarmo pre dôchodcov a študentov, testom, segregácii,
obmedzeniu pohybu lockdownom a znemožnenému výkonu práce/podnikania čo „len“ naštvalo
prakticky každú sociálnu skupinu na Slovensku, pretože veľmi dobre vieme, že pánske huncútstva sa
dejú a ľudia musia byť kompenzovaní kvôli vzniknutým škodám lebo nie je vojna. Lenže na pozadí
pánskych huncútstiev sa prakticky nedeje žiadna kompenzácia škôd vzniknutých kvôli covid-fraške,
čo je prvým zatnutím do živého pre mnohých. A tu to neskončilo:

„Podarená“ aktivistka zo smetiska v prezidentskom paláci podržala v marci 2021 túto koalíciu
výhovorkou, že nechce návrat Fica.

„Podarená“ aktivistka zo smetiska v prezidentskom paláci zatrhla referendum o predčasných
voľbách tak, že podanie na ÚS bolo sformulované takým spôsobom, že ÚS musel túto iniciatívu
zatrhnúť. Keď ľudia dali najavo, čo si o tomto kroku myslia, tak začala mať plnú hubu rečí o
slušnosti, demokracii a pokúsila sa hodiť zodpovednosť za referendum a predčasné voľby na
parlament a vládu.

Keď Fico a Smer-SD povedali, že začnú s prípravou zberu podpisov na vypísanie ďalšieho
referenda a opýtali sa „podarenej“ aktivistky zo smetiska v prezidentskom paláci, či aj toto
podá na ÚS, tak sa zahrala na mŕtveho chrobáka.

Keď dopadli na Slovensko dôsledky idiotizmu Bruselu vo forme zvýšenia cien energií a
potravín, tak vláda nekonala.

Keď prišli Američania znova s tou zmluvou, ktorú Fico kategoricky odmietol, tak to prakticky
okamžite schválili pričom pred voľbami sa Matelko a Naď dušovali, že nič také nepodporia a
neschvália bez referenda t.j. nielen klamali, ale je tu aj dôkaz o klamstve s tým, že tú zmluvu s
bezzubými dodatkami tá „podarená“ aktivistka zo smetiska v prezidentskom paláci podpísala.
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Prečo je to žiaľ?

Keď Slováci pochopia, že táto zradcovská liberál-fašistická čvarga v parlamente, vláde,
prezidentskom paláci a médiách vyhlásila národu a štátu totálnu t.j. genocídnu vojnu, tak uchopia
veci do vlastných rúk a začnú konať. Žiaľ to hrozí aj tým, že mnohí zoberú spravodlivosť do vlastných
rúk a nechápte ma zle, mne nejde o ich mizerné životy t.j. pseudohumanizmus a naozaj si myslím, že
časť z nich mala odvisnúť a časť by mala ísť bezpodmienečne na nútené práce a ich majetok spolu s
majetkom ich príbuzenstva do druhého kolena zhabaný, mali by byť zbavení občianstva a doživotne
vyhostení, ALE musí sa to udiať v rámci procesu, kde všetci zaspievajú, aby si zachránili svoj krk a to
treba využiť na to, aby bola odkrytá celá sieť a bolo poukázané na veľké ryby, ktoré celé toto
financovali.

Kedy?

To žiaľ neviem povedať, lebo to nezávisí odo mňa, ale od vnútro-spoločenských, vonkajších a
globálnych procesov a to, že je zle, začína chápať už aj čvarga. Lenže nepochopila, že celá vec s
covidom končí (kroky Británie a varovanie OSN) a majú si dať pohov s tou zmluvou s Američanmi.
Namiesto toho tlačia Slovensko do zmluvy a aj preto novelizuje pandemický zákon (drakonické
opatrenia). Háčik je v tom, že im to nebude nič platné, keď sa dav rozhodne riešiť ich ručne-stručne,
lebo policajti, vojaci a ostatné slovenské ozbrojené zložky nebudú za nich riskovať život a budú radi,
že sa dostanú na druhý breh Dunaja. Dodávam, že Matelko, ktorý má garancie od veľkých chlapcov
je pred odchodom a chystá pre každého prekvapenie, ktoré nebude v žiadnom prípade príjemné pre
Sulíka, ostatných koaličných partnerov, ani pre „podarenú“ aktivistku zo smetiska a toto súdim z
toho, že je príliš ticho.
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